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Abstract: Hongbao Ma, PhD, earned his doctoral degree from Peking University and completed postdoctoral 

research at Harvard University. From a young age, he has been deeply concerned with public affairs, social 

conditions, and long-term human development. For many years, he has actively participated in social and civic 

activities, with sustained attention to public governance, social structure, and the real living conditions of ordinary 

people. 
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Do the Right, Do the Best, We the People! 

Let the good things be better, and the bad things be corrected! 

 

I. Candidate Profile 

Hongbao Ma, PhD, earned his doctoral degree from Peking University and completed postdoctoral research at 

Harvard University. From a young age, he has been deeply concerned with public affairs, social conditions, and 

long-term human development. For many years, he has actively participated in social and civic activities, with 

sustained attention to public governance, social structure, and the real living conditions of ordinary people. 

He firmly believes that the fundamental purpose of government is not to control the people, but to serve them—

not to create dependency, but to guarantee basic survival, social order, and equal opportunities for development. 

 

II. Why Run for Governor of New York in 2026 

New York is one of the most powerful, prosperous, and influential regions in the world. New York City stands at the 

very top among global metropolitan centers and is a city admired and aspired to by millions. 

However, behind extraordinary prosperity and luxury, New York has long faced serious and structural social problems, 

including: 

• Poverty and income instability 

• Public safety challenges and crime 

• Gaps in healthcare coverage 

• Housing pressure and social disorder 

• Insufficient employment opportunities 

• Social division, polarization, and loss of trust 

These problems are not inevitable. They are the result of long-term policy misalignment, fragmented systems, and 

deviations from people-centered governance. 

Recognizing both New York’s strengths and its deep-rooted challenges, Dr. Hongbao Ma has decided to run for 

Governor of New York State in 2026, with the goal of applying scientific reasoning, systemic thinking, and public 

responsibility to guide New York into a new era that is more fair, secure, prosperous, and orderly. 

Make the good things better. 

Correct what is not working. 

 

III. Core Governing Philosophy: People First 

“People First” is not a slogan—it is the starting point and the ultimate goal of institutional design. 

A truly people-centered society must ensure that: 

• Everyone has basic income security 

• Everyone has basic healthcare coverage 

• Law-abiding citizens are protected 

• Labor and contribution are rewarded 

• Society is orderly 

• The economy is dynamic 

• The future is stable and hopeful 
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IV. Primary Policies: Universal Basic Income and Universal Basic Healthcare 

1. Universal Basic Income (UBI) 

• USD $1,000 per person per month (USD $33 per person per day) 

• Unconditional 

• Provided to all New Yorkers 

• Guaranteed from birth throughout life 

USD $1,000 per month represents the practical poverty threshold in real society. 

With the implementation of UBI, no New Yorker will fall below the poverty line, and New York State will achieve 

zero poverty. 

The funding required for UBI amounts to approximately 16% of current per-capita income in New York State 

(average monthly income ≈ USD $6,250). This level is fiscally feasible and will significantly reduce inefficient, 

overlapping, and high-administrative-cost welfare programs. 

 

2. Universal Free Basic Healthcare 

Access to medical care when ill is a basic survival necessity, not a privilege. 

Currently, approximately 5% of New York State residents lack health insurance, which causes individual suffering, 

increases uncompensated care, burdens public finance, and undermines social stability. 

Universal free basic healthcare will: 

• Eliminate the reality of avoiding medical treatment due to cost 

• Reduce systemic healthcare inefficiencies 

• Improve public health outcomes and long-term social stability 

 

V. The “Six Zeros” Social Goals 

Based on universal basic security, New York will achieve the following: 

1. Zero Poverty — UBI eliminates poverty statewide 

2. Zero Crime — Zero tolerance for crime; poverty-driven crime is eliminated 

3. Zero Homelessness — Everyone can afford housing 

4. Zero Unemployment — UBI ensures basic living standards; everyone can work 

5. Zero Discrimination — Elimination of all forms of discrimination 

6. Zero Rent Abuse — Protection of contracts and property rights 

 

VI. Development Strategy: Making New York Stronger 

• Revitalize Manufacturing: Manufacturing is a fundamental necessity and the backbone of the real 

economy 

• Full-Scale Infrastructure Development: Housing, roads, bridges, subways, parks, and public transit 

• Increase GDP and Per-Capita Assets: Strengthen New York’s global competitiveness 

• Advance Education, Technology, and Industrial Chains: Build long-term productivity 

New York must not only be wealthy—it must be sustainably strong. 

 

VII. Social Governance and Institutional Reform (Key Directions) 

• Eliminate minimum wage mandates, with UBI guaranteeing basic living standards 

• Abolish unreasonable property taxes 

• Implement a unified tax rate, where higher income still results in higher tax paid 

• Rationalize and integrate welfare programs to reduce waste 

• Strengthen policing and the justice system 

• Enforce gun prohibition and drug prohibition to protect public safety and health 

• Build 6,000 free, 24-hour public restrooms statewide 

• Government responsibility for sanitation in all public areas 

• Fully develop free-market and real-economy activities 

• Conduct a comprehensive review and correction of unreasonable laws and regulations 

 

VIII. The Ultimate Goal: Sociological Immortality 

A truly advanced society ensures that no individual: 
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• Loses dignity due to poverty 

• Loses life due to lack of healthcare 

• Loses opportunity due to identity 

• Loses the future due to institutional failure 

This is “sociological immortality”— 

the continuity of civilization, the stability of society, and the dignified survival of humanity. 

 

 

Conclusion 

A New York without fear of poverty 

A New York that is safe, orderly, and lawful 

A New York where effort is rewarded 

A New York where dignity belongs to everyone 

New York enters a new era. 

 

Campaign Information 

Ma for New York 2026 

Hongbao Ma 

     +1-718-404-5362 

       mafornewyork@gmail.com 

     http://www.maforny.com 
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Abstract: 马宏宝，北京大学博士、哈佛大学博士后。自幼关心时政、社会结构与人类发展问题，长期关注

公共治理、社会公平与人民生活状况，并持续参与社会公共事务与社会活动。他坚信，政府存在的根本目

的不是管理人民，而是服务人民；不是制造依赖，而是保障每个人的基本生存条件、社会秩序与发展机

会。 
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他坚信，政府存在的根本目的不是管理人民，而是服务人民；不是制造依赖，而是保障每个人的基本生存

条件、社会秩序与发展机会。 

 

马宏宝 博士 

2026 年纽约州州长候选人 

以人为本 · 做正确的 · 做最好的 

Do the Right, Do the Best, We the People! 

Let the good things be better, and the bad things be corrected! 

 

一、候选人简介 

马宏宝，北京大学博士、哈佛大学博士后。自幼关心时政、社会结构与人类发展问题，长期关注公共治

理、社会公平与人民生活状况，并持续参与社会公共事务与社会活动。 

他坚信，政府存在的根本目的不是管理人民，而是服务人民；不是制造依赖，而是保障每个人的基本生存

条件、社会秩序与发展机会。 

 

二、参选 2026 纽约州州长的原因 

纽约是世界第一强大、最繁荣、最具影响力的地区之一。纽约市更是全球大都市之首，是无数人向往、奋

斗和实现梦想的地方。 

然而，在极尽繁荣与奢华的背后，纽约也长期并存着严重而系统性的社会问题： 

• 贫困与收入不稳定 

• 治安问题与公共安全隐患 

• 医疗保障缺失 

• 住房压力与社会失序 

• 就业不足与发展焦虑 

• 社会分裂、对立与信任危机 

这些问题并非无法解决，而是长期政策目标错误、制度设计失衡与治理理念偏离所造成。 

正视纽约光明的一面，也直面其深层问题，马宏宝博士决定参选 2026 年纽约州州长，致力于以科学、理

性、系统与责任，推动纽约进入一个更加公平、安全、富足、有序的新阶段。 

让纽约好的地方更好， 

让不好的地方得到真正的改正。 

 

三、核心执政理念：以人为本 

“以人为本”不是口号，而是制度设计的起点与终点。 

一个真正以人为本的社会，必须做到： 

• 人人拥有基本生活保障 

• 人人拥有基本医疗保障 

• 守法者受保护 
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• 劳动者得回报 

• 社会有秩序 

• 经济有活力 

• 未来有希望 

 

四、首要政策：全民基本收入与全民免费基本医保 

1. 全民基本收入（Universal Basic Income, UBI） 

• $1000/人/月 ($33/人/天) 

• 无条件，覆盖所有纽约人 

• 从出生到终身享有 

$1000/月是现实社会中的贫困线水平。 

UBI 实施后，每一个纽约人都将不再低于贫困线，纽约将实现零贫困。 

UBI 的资金来源约为纽约州现有人均收入的 16%（人均月收入约 $6250），在财政上完全可行，并将显著

减少低效、重复、管理成本极高的传统福利体系支出。 

 

2. 全民免费基本医疗保障 

有病看病，是每一个人的基本生存需要，而不是特权。 

目前纽约州仍有约 5% 的居民没有医疗保险，这不仅造成个人痛苦，也导致医疗系统坏账、财政补贴与社

会风险。 

全民免费基本医保将： 

• 消除“有病不敢看病”的现实 

• 降低医疗系统整体成本 

• 显著提升公共健康与社会稳定 

 

五、“六个零”社会目标（Six Zeros） 

在全民基本保障的基础上，纽约将实现： 

1. 零贫困：UBI 后彻底消除贫困 

2. 零犯罪：零容忍犯罪，消除贫困型犯罪 

3. 零游民：人人有能力租房或购房 

4. 零失业：UBI 保障基本生活，人人可工作 

5. 零歧视：消除一切形式的歧视 

6. 零租霸：保障契约精神与产权秩序 

 

六、发展战略：让纽约持续强大 

• 振兴制造业：制造是刚需，是实体经济根基 

• 全力发展基建：住房、道路、桥梁、地铁、公园、公交 

• 提升 GDP 与人均资产：增强全球竞争力 

• 发展教育、科技与产业链：打造长期生产力 

 

七、社会治理与制度改革方向（要点） 

• 取消最低工资政策，由 UBI 保障基本生活 

• 取消不合理的地产税 

• 统一税率，多收入多缴税，少收入少交税但不是不交税 

• 合理整合福利体系，减少财政浪费 

• 加强警力与司法，保障社会安全 

• 禁枪、禁毒，维护公共安全与健康 

• 建设 6000 个 24 小时免费公共厕所 

• 政府负责公共卫生清扫 

• 充分发展自由市场与实体经济 

• 全面审查并修正不合理法律法规 
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八、终极目标：社会学永生 

真正伟大的社会，应当让每一个人： 

• 不因贫困而失去尊严 

• 不因疾病而失去生命 

• 不因身份而失去机会 

• 不因制度而失去未来 

这是一种社会学意义上的“永生”—— 

文明得以延续，社会得以稳定，人类得以尊严地生存。 

 

结语 

一个没有贫困恐惧的纽约 

一个安全、有序、守法的纽约 

一个努力就有回报的纽约 

一个人人有尊严的纽约 

纽约，从此进入一个崭新的时代。 
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